
Resultaat enquête inzet Collectieve Werkdrukmiddelen Onderwijsakkoord 2022-
2023 CAO Voortgezet Onderwijs 

Afgelopen maand heeft de PRA onder het personeel van het Marnix College een 
digitale enquête uitgezet, waarin het personeel een voorkeur kon uitspreken om het 
geld voor de Collectieve Werkdrukmiddelen uit de CAO van 2022 in te zetten. Iedereen 
kon een top-3 van de aangeboden opties aanvinken. De responstijd voor de enquête 
was van 7 maart tot 3 april. Bij sluiting van de enquête hadden 105 collega’s 
gereageerd. Wij zijn heel blij met deze respons, dank voor jullie inzet!  

Uit de reacties kwamen drie opties duidelijk naar voren als meest gewenst: het 
hervormen van het mentoraat, het aantrekken van een onderwijsassistent voor 
surveillance en leerlingbegeleiding en het aantrekken van een conciërge voor o.a. 
pauzesurveillance. Na discussie in de PRA is besloten om de volgende aanwijzing te 
geven aan de directie.  

Om zo veel mogelijk recht te doen aan de wensen van zo veel mogelijk collega's is 
daarom het voorstel als volgt:   
 
optie 1 het aantrekken van een onderwijsassistent voor surveillance en  

leerlingbegeleiding,  
optie 2  hervormen mentoraat en  
optie 3  het aantrekken van een conciërge voor o.a. pauzesurveillance  
 
Er is zodoende sowieso geld voor optie 1 en 2. Als het hervormen van het mentoraat 
goedkoper uitvalt dat nu ingeschat, komt optie 3 ook nog aan bod. Met in ieder geval 
een onderwijsassistent en mentoraathervorming ziet al een ruime meerderheid van de 
respondenten (67) zijn nummer één keuze behartigd.  
 
In de MR-vergadering van donderdag 13 april heeft de personeelsgeleding van de MR 
de directie gevraagd de bovenstaande opties uit te werken en uit te voeren m.b.v. het 
geld uit de CAO. Daarbij geldt dat optie 1 ‘het aantrekken van een onderwijsassistent 
voor surveillance en leerlingbegeleiding’ vrij snel kan worden uitgevoerd en ingezet. 
Het hervormen van het mentoraat heeft echter meer tijd nodig, omdat dit nog in de 
kinderschoenen staat. De verwachting is dat in de loop van komend schooljaar een 
voorstel hiervoor klaar is en daarna kan worden ingevoerd. Afhankelijk van de precieze 
kosten die met deze hervorming gepaard gaan, kan dan optie drie wel of niet nog 
bekostigd worden. Dit wordt gaandeweg het komende schooljaar duidelijk. 
 
Wij willen jullie nogmaals bedanken voor de inzet bij de enquête die het mogelijk heeft 
gemaakt om de collectieve werkdrukmiddelen nuttig in te kunnen zetten!  
 
Namens de PRA en personeelsgeleding van de MR,  
 
Erik Horst (HG) 
Voorzitter PRA-MR 
 


